
C04 油壓自動前幫機738A(B)

产品名称 C04 油壓自動前幫機738A(B)

公司名称 东莞市厚街钜楷鞋机店

价格 面议

规格参数 品牌:GDJK钜楷牌，全锋，诚锋
型号:738A(B)

公司地址 东莞市厚街镇寮厦村S256省道旁21号铺位

联系电话 86-076985087117/85827186 13929215297

产品详情

04

cf-738

cf-738b

油壓自動前幫機(九爪/七爪)

9-pincer/ 7- pincer hydraulic toe lasting machine(with hot melt)

 

主要特点：

○本机使用于鞋面前帮部位之结帮作业。

○机器操作使用油压操作系统。

○採用plc控制器與圖形顯示觸控螢幕，操作最穩定、簡便。

○具備自我偵錯功能，節省故障排除時間。

○爪子採用快拆設計，更換簡便，並固定於專利的雙軌跡爪盤機構（专利第36247号）

○中爪可向左右做各15度的偏擺調整，適合特殊鞋頭鞋型的排列。

○左右最後一爪可設定自動旋轉動作（专利第86206459号），使內腰轉折處的結幫效果最佳。



○爪子可以獨立設定自動下拉行程或手動操作升降，讓鞋面的張力平衡，以修正結幫最佳位置。

○內撐台上升高度，由機台外部調整。

○內撐台上升可設定為兩段動作，配合後跟頂座動作，可防止楦頭下滑。

○膠盤的前後位置，可藉由機台前方的手輪調整，最大可達16mm。

○壓頭機構採用可調二段式壓力，在一次壓的操作調整中，可依需要設定為定壓控制或定位控制。

○掃刀機構前進動作，可以無段變速調整速度。

○標準配備：  

cf-738a：輔助掃刀機構、輔助壓邊機構和鞋頭十字燈機構。cf-738b：鞋頭十字燈機構。

○features:

○this machine is used for the lasting operation of the upper’s forepart, and equipped with the applicator. the rod
cement of polyester or polyamide is designed for using, which ensures higher flexibility.

○fully hydraulic operated system.

○the plc system is equipped with the monitor to indicate the graphical symbols.

○error diagnostic readable on the monitor.

○9 fine adjustable and quick-exchangeable pincers are mounted on a double tracking pincer plate. (patent
no.36247).

○the first pincer can be adjusted with the 15 degrees swing angle left or right, it is suitable for the pincer arrangement
of the special toe shape shoes.

○auto rotate the last pincers of left &right to perfect the inside waist lasting. (patent no.86206459).

 

○each set of pincers (left and right) can be setting with automatic pulling or manual operated, preventing the upper
made of different materials is only pulled on one side.

○the upward stroke of the last support can be adjusted from the knob outside the machine.

○there are two step upward movement functions for the last support, preventing the slipped of the last when
combined with the movement of the heel support.

○the position of the applicator can be quick adjusted forward or backward up to 16mm from the knob front of the
machine.

○the toe pusher mechanism is designed with adjustable two step pressure. during the movement of the initial
pressure, there are two ways (pressure controlled or position controlled) can be set for the best operation.



○the forward movement of the wiper can be adjusted with stepped variable speedcontrolled.

○the standard equipment:cf-738a：auxiliary wiper mechanism, auxiliary side pusher mechanism and toe projector
mechanism.cf-738b：toe projector mechanism.

型  号 cf-738a                
                   
                   
     

cf-738b

爪   數 9 7
馬達動力 1.5 kw 1.5 kw
總消耗電能 3.0kw 3.0 kw
使用壓力 50   kg/cm2 50   kg/cm2
產   量 180   pairs/hour 180   pairs/hour
液壓油用量 100   liters 100   liters
淨    重 1144   kgs 1094kgs
毛    重 (出货时提供be   provided before shipment) 
機械尺寸 1750×980×1980

mm                                
1750×980×1980 mm

包裝尺寸 1830×1000×2230 mm             1830×1000×2230 mm

本产品的加工定制是是，品牌是GDJK钜楷牌，全锋，诚锋，型号是738A(B)，功率是1.75（Kw），生产
能力是250（双/小时），外形尺寸（长*宽*高）是980*1750*1950（mm），装箱尺寸（长*宽*高）是1030*
1860*2160（mm），净重是1165（Kg），适用厚度范围是中厚料，产品类型是全新，前帮机是前帮机
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